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z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Agroturystyki, która odbyla siq dnia
08.12.2008r.

Porz4dek posiedzenia :
1. Sprawozdanie z dzialalnoíci komisji.
2. Plan pracy komisji na 2009 rok.
3. Sprawy róine.

Ad. I ,ad .2 .
Przewodnicz4cy komisji poinformowal ze przygotuje sprawozdanie z dzialalnoí;ci komisji w
2008 roku oraz plan pracy komisji na 2009r.

Ad. 3.
Dy'rektor Gminnego OÉrodka Kultury poinformowal, 2e wyst4pil z wnioskiem o zwigkszenie
budZetu jednostki o kwotg 30.000 zl i otrzymal wstQpn4 akceptacj E wójta.
Srodki, jakie ofrzymaJa placówka na rok 2009 s4 zdecydowanie niewystarczaj4ce aby móc
prowadzió dzialalnoSó kulturaln4 i rekreacyjn4 w planowanym zakresie.

W n i o s e k :
Komisja popiera wniosek Dyrektora GOK o zwiEkszenie bud2etu j ednostki na 2009 rok
o kwotg 30.000 zl ,tj. do kwoty 460.000 zl. - wniosek zosfal przyjety przy 4 glosach za.

Z-ca Wójta Gminy Jerzy Wateha poinformowal, ze zostala podpisana umowa notarialne ze
Starostwem Powiatowym na przej pcie ptzez gming Schroniska ,,Skalnik" w Bukowcu.
Wplyngty dwie oferty na prowadzenie obiektu:
I-sza Dolnoél4skiego Stowarzyszenia na Rzecz Upowszech¡ienia Kultury i Sztuki Osób
Niepelnosprawnych z Wroclawia, na prowadzenie dzialalnoéci turystyczno-rehabilitacyj nej
na rzecz osób niepelnosprawnych,
II-ga mieszkariców wsi Bukowie c, kfórzy s4 zainteresowani poddzierZawieniem schroniska
i podtrzymaniem jego dotychczasowej dzialalnoSci.
Z-ca Wójta zwrócil siE do komisji o wydanie opinii odnoénie dalszego funkcjonowania
obiektu.

W n i o s e k :
Komisja wnosi o zachowanie dotychczasowego statusu funkcjonowania Schroniska ,,Skalnik"
w Bukowcu i przychyla siE do rozwi4zania zaproponowanego przez mieszkaúców wsi
Bukowiec - wniosek zostal przyj efy przy 4 glosach za.

Radna Helena Nawrot poruszyla nastppujqce sprawy:
O wpisanie do programu imprez organizowanych przez GOK:
- Dnia Matki
- Dnia Seniora
- Dnia Niepodlegloéci.
Radna po raz kolejny poruszyla sprawg braku pomieszczenia na spotkania oraz materiaiy
bgdqce w posiadaniu Kola Emerltów i Rencistów.

Protokolowala
E. Nizwald Przewodnicz4cy Komisji 
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